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W najnowszym tygodniku „Wprost" Jerzy Buzek rozmawia z red. Szymonem

Krawcem m. in.:

O strategii energetycznej Polski PEP2040

A pamiętajmy, że przyjęcie tego dokumentu niczego nie kończy: aby go wdrożyć,

potrzebne będą liczne działania legislacyjne, budżetowe, polityczne, niezbędna będzie

konstruktywna współpraca z Unią Europejską. I do tego wszystkiego - powiedzmy to

jasno - rząd nie ma większości parlamentarnej we własnych szeregach;
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O polskim atomie ………

Nie moglibyśmy też liczyć na żadne wsparcie finansowe z Unii przy rozwoju energetyki

jądrowej - w odróżnieniu na przykład od OZE, na którego rozwój jest ona gotowa

wykładać ogromne pieniądze.

O kosztach transformacji energetycznej ……

Dlaczego miliardy złotych, które wpływają do polskiego budżetu ze sprzedaży uprawnień

do emisji CO2 w ramach systemu EU ETS – nie są wydawane zgodnie ze swym

przeznaczeniem wyłącznie na budowę niskoemisyjnej gospodarki, transformację

energetyczną, rozwój OZE czy poprawę efektywności energetycznej?

O polskim węglu energetycznym…

A węgiel, jak już mówiłem wcześniej, również z Rosji kupujemy - i będziemy go musieli

kupować coraz więcej, o ile nie przeprowadzimy transformacji energetycznej.

I o wielu innych sprawach związanych z transformacją energetyczną

Polski. Zapraszamy do lektury.
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